
 

PROTOKÓŁ Nr VIII.2019 

z sesji Rady Gminy Majdan Królewski 

odbytej dnia 22 października 2019 r. 

w sali narad Urzędu Gminy w godz. 1400 – 1500 

 

 

Sesji przewodniczył Pan Waldemar Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski. 

 

W sesji udział wzięło 13 radnych na ogólną liczbę 15 radnych. 

 

W sesji ponadto uczestniczyli: 

 

1. Jerzy Wilk – Wójt Gminy Majdan Królewski 

2. Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy 

3. Sołtysi sołectwa – jak w liście obecności 

 

 

Ad.1.  

Otwarcie sesji. 

 

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Majdan Królewski Pan 

Waldemar Kamiński. 

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący stwierdził, że na ogólną liczbę 15 radnych, obecnych 

jest 13 radnych i Rada Gminy jest władna, aby podejmować prawomocne decyzje. 

(lista obecności stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad.2. 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. 

Zaproponował, aby obrady VIII sesji przebiegały według następującego porządku: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z VII sesji. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

5. Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia.  

6. Podjęcie uchwał w sprawie: 



1) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Majdan Królewski z organizacjami 

pozarządowymi, oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2020 rok; 

2) zmiany uchwały Nr V.54.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 30 maja 2019 roku w 

sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: 

Rozbudowa drogi gminnej nr 104115R Krzątka pod Sosną – Buczki w Krzątce; 

3) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

4) zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok.  

7. Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania, uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący poddał porządek obrad VIII sesji pod głosowanie. 

W głosowaniu, w którym udział brało 13 radnych, Rada Gminy 13 głosami za przyjęła proponowany 

porządek obrad. 

(porządek obrad stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3 

Przyjęcie protokołu z VII sesji. 

Pan Przewodniczący poinformowała, że do chwili obecnej nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu i 

poddał protokół z VII sesji pod głosowanie. 

W wyniku głosowania Rada Gminy 13 głosami za przyjęła protokół z VII sesji Rady Gminy.  

 

Ad. 4 

Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami Rady. 

Pan Wójt poinformował że od ostatniej sesji do Urzędu Gminy wpłynęło 1391 pism i 631 faktur co daje 

łącznie 2022 sprawy do załatwienia.  

Następnie Pan Wójt poinformował, o przeprowadzonych w tym okresie przetargach i zakończonych 

inwestycjach.  

Pan Przewodniczący podziękował Panu Wójtowi i poinformował, że ewentualne pytania będą 

zadawane w pkt. 7.   

 

 



Ad. 5 

Informacja o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych osób zobowiązanych do ich złożenia.  

Pan Przewodniczący odczytał kolejno informacje o dokonanej analizie oświadczeń majątkowych 

złożone przez: 

1. Wójta Gminy Majdan Królewski – w odniesieniu do pracowników Urzędu Gminy i Kierowników 

jednostek organizacyjnych, 

2. Przewodniczącego Rady Gminy – w odniesieniu do Radnych. 

 

Ad. 6 

Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) przyjęcia Rocznego Programu Współpracy Gminy Majdan Królewski z organizacjami 

pozarządowymi, oraz innymi podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 

kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na 2020 rok; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały i poprosił Pana Jerzego Wilka – Wójta 

Gminy o krótkie wyjaśnienie. 

Pan Wójt poinformował, że taki program jest podejmowany na każdy rok. Zostały przeprowadzone 

konsultacje społeczne ale nikt nie wniósł uwag do programu.  

Następnie Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania, uwagi? Nie było. 

Pan Przewodniczący przystąpił do głosowania.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 13 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

2) zmiany uchwały Nr V.54.2019 Rady Gminy Majdan Królewski z dnia 30 maja 2019 roku w 

sprawie zaciągnięcia zobowiązania na realizację zadania inwestycyjnego pod nazwą: 

Rozbudowa drogi gminnej nr 104115R Krzątka pod Sosną – Buczki w Krzątce; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały.  

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielili Pani Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy oraz Pan Jerzy 

Wilk – Wójt Gminy, którzy poinformowali, że zmiana uchwały związana jest z przyznaniem 

dofinansowania na realizację inwestycji.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 13 głosami za podjęła uchwałę. 

 (uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 



3) zmian w wieloletniej prognozie finansowej Gminy Majdan Królewski; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały. 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielili Pani Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy.   

Pan Przewodniczący zapytał czy są jakieś pytania? Nie było. 

Pan Przewodniczący poddał projekt uchwały pod głosowanie.  

Rada Gminy w wyniku  głosowania 13 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

4) zmian w uchwale budżetowej na 2019 rok; 

Pan Przewodniczący Rady Gminy odczytał treść projektu uchwały 

Wyjaśnień do projektu uchwały udzielili Pani Małgorzata Letniowska – Skarbnik Gminy, która omówiła 

kolejno zmiany wprowadzane niniejszą uchwałą do budżetu Gminy.  

Następnie Pan Przewodniczący otworzył dyskusję, przy braku zapytań Pan Przewodniczący poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy w wyniku  głosowania 13 głosami za podjęła uchwałę. 

(uchwała wraz z wynikami głosowania stanowi załącznik do protokołu) 

 

 

Ad. 7.  

Interpelacje, wolne wnioski i zapytania. 

Pan Przewodniczący poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło 4 pisma, które kolejno odczytał: 

1. Pismo od mieszkańców ul. Mickiewicza w sprawie wykonania kanalizacji burzowej – Pan 

Przewodniczący skierował do prac Komisji Rady Gminy; 

2. Pismo od mieszkańca Brzostowej Góry Pana Pawła Kopeć w sprawie zwiększenia bezpieczeństwa na 

drodze krajowej Nr 9 w Majdanie Królewskim - Pan Przewodniczący skierował do prac Komisji Rady 

Gminy. W związku z tym pismem głos zabrał radny Pan Tomasz Kozioł, który poinformował, że on 

również otrzymywał od mieszkańców sygnały, że bezpieczeństwo na tej drodze powinno być 

zwiększone. Jednakże po rozeznaniu sytuacji okazuje się że niewiele da się na ten moment zrobić. 

Zasadne wydaje się na pewno napisanie pisma do Komendanta Powiatowego Policji i może wtedy ta 

sprawa dotrze też wyżej.   

3. Pismo w sprawie odebrania Lechowi Wałęsie tytułu Honorowego Obywatela Gminy Majdan 

Królewski, złożone przez Tadeusza Wójtowicz i Stanisława Posłusznego - Pan Przewodniczący skierował 

do prac Komisji Rewizyjnej; 



4. Pismo od właścicieli działek w Komorowie w sprawie uwzględnienia w budżecie gminy środków na 

budowę drogi gminnej zapewniającej dostęp do działek budowlanych - Pan Przewodniczący skierował 

do prac Komisji Rady Gminy.  

W odniesieniu do czwartego pisma głos zabrał Pan Wójt, który przedstawił swoje wątpliwości związane 

z ta prośbą. Odwołał się do sytuacji gdzie mieszkańcy po wybudowaniu drogi przyszli i zgłosili że było 

to niepotrzebne bo nikt nie chciał drogi. Jednocześnie widać, że mieszkańcy kosztem Gminy chcą 

podnieść wartość działek. W piśmie nie ma też mowy o tym, że mieszkańcy chcą oddać część działek 

pod budowę drogi.        

 

Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos.  

Głos zabrała Radny Pan  Lesław Tereszkiewicz, który zapytał: Kiedy będziemy robić oświetlenie w 

Komorowie w końcówce”? Starsi ludzie zgłaszają, że tam brakuje niedużo może 4-5 lamp.   

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który poinformował, że na przyszły rok nie są planowane w budżecie 

środki na inwestycje związane z oświetleniem.  

Głos zabrał Pan Przewodniczący, który poinformował, że również miał zgłoszenia od mieszkańców w 

sprawie braku oświetlenia (kilku lamp).  

 

Głos zabrała Radna Pani Mariola Kopeć, która poruszyła temat nowego Placu zieleni w Majdanie 

Królewskim, która poinformowała, że w ostatni weekend został zniszczony ten plac i może można by 

pomyśleć o monitoringu. 

Pan Wójt wyjaśnił, że nie planuje wykładać żadnych dodatkowych środków, jak sobie mieszkańcy 

zniszczyli tak będą mieć.  

 

Ad. 8 

Zamknięcie obrad sesji. 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że porządek obrad VIII sesji Rady Gminy został 

wyczerpany, po czym dziękując  zamknął posiedzenie VIII sesji Rady Gminy Majdan Królewski.  

 

 

 

 

Protokołował: 

Dorota Borawa 

 

 


